

道風山服務處奉獻表

Tao Fong Shan Service Unit Donation Form

奉獻者資料 General Information

姓名(中文): _____ (先生/小姐/女士) Name (Eng): _____ (Mr/Miss/Mrs/Ms)

地址 Address : _____

電話 Tel : (公司 Office) _____ (手提 Mobile) _____

電郵 E-mail : _____

所屬教會 Church : _____ 日期 Date : _____

~~~~~✽~~~~

本人願意支持道風山服務處營地之維修工作，

奉獻港幣\$ \_\_\_\_\_，及／或每月定期奉獻港幣\$ \_\_\_\_\_。

I am willing to support the maintenance works at the campsite of Tao Fong Shan Service Unit by offering donation of HK\$ \_\_\_\_\_, and/or offering HK\$ \_\_\_\_\_ on monthly basis.

~~~~~✽~~~~

奉獻方式 Donation Methods: (請在適當的方格加上✓號 Please ✓ if appropriate)

銀行過戶，請直接存入匯豐銀行戶口「道風山基金有限公司」

Bank-in. Direct Transfer Donation into HSBC account “Tao Fong Shan Foundation Ltd.”

戶口號碼 Account Number : 015-522170-292

或用劃線支票奉獻，抬頭請書「道風山基金有限公司」

Or Crossed Cheque made payable to “Tao Fong Shan Foundation Ltd.”

海外電匯 Remitter Account Outside Hong Kong

Account's name : Tao Fong Shan Foundation Ltd.

Account no. 015-522170-292

Bank's Name : The HongKong and Shanghai Banking Corporation Limited

Bank's Address : No. 1 Queen Road Central, Hong Kong

Swift Code : HSBCHKHHHKH

自動轉賬 (只適用於定期奉獻，授權書將稍後送上)

Auto Pay (For monthly donation only. Auto-Pay Authorisation Form will be delivered to you later)

銀行名稱及戶口號碼：

Name of Bank & Account Number : _____

敬請將此奉獻表及劃線支票／存款收據寄回香港新界沙田道風山路 33 號道風山服務處會計部，本機構將寄回捐獻收據。

Please deliver this donation form together with the cross cheque/ original bank receipt by post and attention to **Accounting Department, Tao Fong Shan Service Unit, No. 33, Tao Fong Shan Road, Shatin, N.T., Hong Kong.** We would return donation receipt by post.

謝謝您的支持！

Thank You for Your Support !